

Романенко С.А. Политические системы и политические процессы в странах Восточной Европы: этапы, методы изучения и результаты (2014–2022)	7
Макаркин А.В. Выборы как политический институт. Парламентские и президентские выборы в странах Центральной и Юго-Восточной Европы в 2014–2022 гг.: общее и особенное	31
Князева С.Е. Электоральная активность новых популистов на восточном фланге Европейского союза (2010-е – начало 2020-х годов)	63
Дырина А.Ф. В Польше выбирают «Право и справедливость»: успех партии на выборах в 2015 и 2020 годах	91
Трунов Ф.О. Фактор выборов в межгосударственных отношениях: политический диалог Германия – Польша (2013–2022)	109
Лукьянов Ф.Е. Венгерский феномен: причины успеха партии Фидес	138
Биткова Т.Г. Румынская социал-демократия: история и роль в политических баталиях после 2014 г.	168
Улунян Ар.А., 2023 Парламентские выборы в Албании: в поисках новой альтернативы (2013–2021)	191

Калоева Е.Б. Тридцать лет возродившейся многопартийной системы в Сербии: (не)выученные уроки. (Реферат)	217
--	-----

Contents

Romanenko S.A. Political systems and political processes in Eastern Europe: stages, methods of study and outcomes (2014–2022)	7
Makarkin A.V. Elections as a political institution. Parliamentary and presidential elections in Central and South-Eastern Europe in 2014–2022: common and specific	31
Knyazeva S.E. Electoral activity of the new populists on the eastern flank of the European Union (2010 s – early 2020 s)	63
Dyrina A.F. Poland elects «Law and Justice»: the party's success in the 2015 and 2020 elections	91
Trunov Ph.O. The electoral factor in inter-state relations: Germany-Poland political dialogue (2013–2022)	109
Lukyanov F.E. The Hungarian phenomenon: the reasons for the success of the Fidesz party	138
Bitkova T.G. Romanian social democracy: history and role in post-2014 political battles	168
Ulunyan Ar.A. Parliamentary elections in Albania: in search of a new alternative (2013–2021)	191

Kaloeva E.B.	
Thirty years of a revived multiparty system in Serbia: (un)learned lessons.	
(Review)	217